
Wmo-adviesraad Stede broec 

 

Stede Broec, 8 september 2022 

Aan het College van Burgemeester en wethouders 

 

Geachte leden van het  College, 

Tijdens de ‘Corona-tijd’ is vanuit medisch oogpunt  besloten om ook in het gemeentehuis de 

contacten wat minder direct  te maken.                                                                                             

De burgers die zich bijvoorbeeld wilden informeren over een mogelijke Wmo-beschikking, 

moesten een afspraak maken en konden niet meer, zoals daarvoor, direct terecht bij de 

inloop-balie. 

Nu het Corona-virus minder urgent is en de maatschappij weer grotendeels functioneert op 

de pre-Corona wijze,  is die toegangsprocedure van het gemeentehuis niet teruggedraaid 

naar de vroegere situatie. 

Ons is diverse keren ter ore gekomen dat burgers moeite hebben met de aanmelding vooraf, 

en liever weer direct van  een inloop-balie gebruik maken. Ook al moeten ze daar wachten 

tot ze aan de beurt zijn. 

Ons advies aan u luidt dan ook: Herstel de ‘oude’ situatie. Heropen dus, naast de ‘digitale’-

balie,  de inloop-balie. 

Ook al, omdat de gemeente schrijft  behoefte te hebben aan een ontmoetingspunt.  

In 2019 heeft de gemeente Stede Broec meegedaan aan de Quick Scan Lokale Democratie. 

 Door deze scan werd  er bekeken of er genoeg draagvlak was voor besluiten en of de 

inwoners voldoende mogelijkheid hebben voor inspraak 

Burgemeester Ronald Wortelboer zei toen: “Wij zijn benieuwd hoe onze inwoners de 

democratie in Stede Broec ervaren. We hopen zo meer inzicht te krijgen in de wensen en 

behoeften van inwoners. De resultaten van dit onderzoek zijn voor ons een goed 

uitgangspunt om te bepalen hoe we hier in toekomst op kunnen inspelen.” 

Wat is een beter ontmoetingspunt dan ons gemeentehuis? 

Vooral ook omdat het op een drukbezochte locatie staat; bij het winkelcentrum. 

 

Met vriendelijke groet, namens de Wmo-adviesraad, 

Jaap Leuring, voorzitter 

 

 

 



 

 

 


